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Gdy rozum śpi, budzą się demony.

Mogłoby to służyć jako motto wszystkich WZD PZTS.  PZTS nie
publikuje żadnych informacji o swoich WZD, przemilcza informacje, 
którzy delegaci byli, a których nie było, jaka była frekwencja, jaka była 
struktura głosów za poszczególnymi uchwałami, czy proponowane
uchwały,  szczególnie te newralgiczne dla środowiska, były
konsultowane i z kim. Pełne  milczenie.

                         

  

Czy tak można. Okazuje się, że PZTS został zawłaszczony przez grupę
 kolesi, która ma w d***e środowisko, ważne, by im się dobrze działo. 
Rozdawnictwo przywilejów, być może jest, szczególnie jak dobrze
poczyta się  regulamin rozgrywek, to odkryje się „sklep za żółtymi
firankami” który  funkcjonuje ja za PRL-u, dla uprzywilejowanych.
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Obecna władza trzyma się mocno, lawiruje, kombinuje  by nie
odpowiadać, by nie zdradzać tajemnicy swych rządów, ale tajemnice
mają  to do siebie, że szybko wychodzą na jaw.

Gdy poczyta się co przyjęto na ostatnim WZD PZTS,  faktycznie
„demon” został obudzony. Nieznane kryteria lojalności, czy godności, 
zakaz krytykowania, naruszanie autonomii samodzielnych podmiotów
prawnych.  Władza absolutu, brakuje tylko GUŁAGU dla
nieprawomyślnych, by pracą odpracować  brudne myśli o władzy. Nie
chciałbym sugerować, że tak było w początkach PRL-u,  i Komisja
Dyscyplinarna zacznie pełnić rolę jak słynne trójki sędziowskie,  które
wykonywały polecenia władz, zwalczając wroga klasowego. Strach się
bać, strach. Czyżby to był efekt  pobytu na ostatniej Europejskiej
Olimpiadzie, przecież tam to normalka, wsadza  się ludzi za „krzywy
chód”.

Kapturowe sądy, tajne wyroki. Już teraz zostały  uruchomione trolle,
gnomy, hajterzy, i inne gnidy anonimowe, byle tylko  przysłonić problem
poruszany przez krytyków systemu. Ja czniam na to, ale wielu  innych
słabszych psychicznie może odpuścić. Ja przeszedłem już bicie po 
piętach, czy naciski psychiczne, zaszczepiłem się na podobne
działania. 

Sport nie da się rozwijać pod strachem, musi istnieć  wzajemne
zrozumienie i zaufanie, symbioza i zgoda. Czy w tej chwili tak jest, 
wątpię. To nie PZTS krzewi tenis stołowy pod strzechami, można by
powiedzieć  nic nie daje, ale korzysta, jest pijawką na zdrowym
organizmie.

Jestem ciekaw czy władze poza straszeniem mnie, czy  mnie

 2 / 9



Krzysztof Piwowarski pisze

Written by Zbyszek
Saturday, 05 September 2015 21:57

podobnych, zareagują na doniesienie niektórych internautów o
fałszerstwie  list obecności na pewnym szkoleniu, przez pewną
prominentną panią trener.  

Jeżeli ta pani trener faktycznie dopuściła się tego czynu, to jakie można
mieć  zaufanie do innych jej dokumentów, czy są wiarygodne listy
obecności, rachunki,  itp. dokumenty. 

Czy związek sprawdza takie rzeczy, czy opiera się to na tzw.  zaufaniu.
Pytanie rodzi się, czy władze PZTS wdrożą kontrolę w tej sprawie, czy 
ja zatuszują, bo ręka, rękę myje. 

Poniżej  przedstawiam listę pytań, które zadałem panu prezesowi
Wojciechowi Wadowskiemu.  Pytanie czy odpowie, nie wiem, jeżeli nie
teraz to za jakiś czas na pewno, jak  nie on, to ktoś inny.

Polski Związek Tenisa Stołowego jest podmiotem  obowiązanym
do udostępnienia informacji w rozumieniu ustawy o dostępie do 
informacji publicznej, co przesądza, że żądana informacja jest
informacją  publiczną, gdyż dotyczy samego podmiotu oraz zasad
jego funkcjonowania (art. 6  ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy).

W  rozumianym pojęciu informacji publicznej i prawie do jego
dostępu, należy  rozumieć, że każde zdarzenie wpływające na sferę
publiczną, wytworzone przez  organ realizujący zadanie publiczne
w rozumieniu ustawy, powinno być  udostępnione.

1.  Ustawa o sporcie z dnia 25 czerwca 2010 roku w art. 9, ust. 3, ppkt.
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2 mówi:  „Członek zarządu polskiego związku sportowego nie może  b
yć osobą prowadzącą działalność  gospodarczą związaną
bezpośrednio z realizacją przez ten związek jego zadań  statutowych
” – 
czy pan Wojciech Waldowski mający wspólnotę majątkową z  panią
Bożeną Waldowską prowadzi działalność gospodarczą pod nazwą AGA
SPORT [
NIP 54813881773, adres internetowy agasport.eu, adres  siedziby
Gliwice, Wiejska 50B] 
związaną  bezpośrednio z realizacją zadań statutowych Polskiego
Związku Tenisa Stołowego.  [
Wspólność ta jest wspólnością masy majątkowej, obejmuje cały zbiór
praw  majątkowych takich jak własność i inne prawa rzeczowe czy
wierzytelności. 
Do  takiej wspólności majątkowej ustawowej należy prowadzenie
działalności  gospodarczej przez małżonków jako osoby fizyczne.]

2. Czy przedsiębiorstwo AGA SPORT [NIP 54813881773,  adres
internetowy agasport.eu, adres siedziby Gliwice, Wiejska 50B] w latach 
2012 – 2015 był dostawcą sprzętu dla PZTS lub jego agend. Czy zakup
odbywał się  w drodze przetargu, konkursu ofert, czy z wolnej ręki. Jaka
była wysokość  dokonanych zakupów w poszczególnych latach.

3. Na Sprawozdawczym  Zwyczajnym WZD PZTS w dniu 29 sierpnia
2015 w Warszawie, było przedstawiony  Projekt Przepisów
Dyscyplinarnych Polskiego Związku Tenisa Stołowego, kto był  autorem
tego dokumentu, czy był on poddany konsultacji społecznej i z kim go 
konsultowano, gdzie są dostępne opinie dotyczące tego projektu.
Proszę o  udostępnienie tych materiałów. Już działa komisja
Dyscyplinarna, proszę o  informację na jakich zasadach jest
kompletowany skład tej komisji, jakie  wymagania powinni spełniać jej
członkowie, kto zgłosił obecnych członków  komisji Dyscyplinarnej, i kto
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może zgłaszać. Czy z związku ze zmianą Regulaminu 
Dyscyplinarnego będzie wyłaniana nowa komisja Dyscyplinarna.

4. Na Sprawozdawczym  Zwyczajnym WZD PZTS w dniu 29 sierpnia
2015 w Warszawie, przedstawiono  delegatom materiały: 
  a) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej  Zarządu Polskiego Związku
Tenisa Stołowego z działalności w okresie od 6 lipca  2014 roku do 29
sierpnia 2015 roku, 
  b) Raport z badania sprawozdania finansowego Polskiego Związku
Tenisa Stołowego  za 2014 rok, 
  c) Opinię niezależnego biegłego rewidenta z badania sprawozdania
finansowego  Polskiego Związku Tenisa Stołowego za 2014 rok, 
  d) Sprawozdanie Zarządu Polskiego Związku Tenisa Stołowego z
działalności w  okresie od 6 lipca 2014 roku do 29 sierpnia 2015 roku, 
  e) Sprawozdanie Komisji Uchwał i  Wniosków, 
  f) oraz które glosowania były tajne, a  które jawne,
  g) jak głosowano w poszczególnych sprawach,
  h) ilu było delegatów, i kto był imiennie. 
  prosiłbym o udostępnienie tych materiałów i informacji.

5. Czy wśród członków zarządu, lub pracowników Biura  PZTS, lub
oddziałów PZTS są osoby które, są właścicielami, pracownikami,  lub
trudnią się akwizycją sprzętu  sportowego zbieżnego z działalności
sportową PZTS. Czy w latach poprzednich i  2015 były zawierane
transakcjach z członkami zarządu, komisji rewizyjnej,  oraz
komisji działających przy  zarządzie, ich małżonkami, krewnymi, lub
zarządzanymi przez nich podmiotami  gospodarczymi, lub innymi
prawnymi podmiotami.

6. Niedawno zarząd PZTS poinformował o wypełnieniu ankiety MSiT
dotyczącej  dobrego zarzadzania, było tam pytanie czy pzs posiad
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strategie rozwoju na lata  następne. PZTS odpowiedział pozytywnie na
to pytanie, ponieważ nie mogę tego  dokumentu odnaleźć na stronach
PZTS, proszę o jego udostepnienie.

7. Nie dawno zostało opublikowane na stronach PZTS sprawozdanie
trenera kadry  kobiet pana Michała Dziubańskiego, czy taki dokument
prokurują też pozostali  trenerzy kadr PZTS, jeżeli tak to proszę o ich
udostepnienie, jeżeli nie, to  proszę odpowiedzieć w jaki sposób PZTS
kontroluje wykonanie założonych planów  treningowych, wynikowych,
czy były kontrole, gdzie, kiedy, czy są wyniki  pokontrolne. Jeżeli te
dokumenty są proszę o ich udostępnienie.

8. PZTS publikuje listę powołań zawodników i zawodniczek do kadry
polski,  jeżeli zrozumiałe jest powołanie na podstawie wyników
sportowych, to  wyjaśnienia wymaga powołanie na podstawie uznania.
Proszę o przedstawienie  motywacji trenerów kadr i Dyrektora
Sportowego PZTS wobec zawodników powołanych  na podstawie
uznania. Czy istnieje analiza zawodników i zawodniczek  wyjaśniająca
dlaczego dany reprezentant kadry nie został powołany przy  następnym
powołaniu (nie dotyczy kryterium wiekowego, bo to jest zrozumiale,  lub
macierzyństwa wśród kobiet).

9. Swego czasu  ogłoszono konkurs na Dyrektora Biura PZTS, jednak z
niego zrezygnowano, i  powołano na p.o. pana Marka Przybyłowicza –
dlaczego zrezygnowano z konkursu,  jakie argumenty przeważyły za
wyborem pana Marka Przybyłowicza na Dyrektora  Biura PZTS. Czy
Dyrektor Biura PZTS jest etatowym pracownikiem PZTS.

10. Czy pracownicy Biura  PZTS są etatowymi pracownikami PZTS, czy
też jest to forma o utsourcingu.  Jeżeli jest to outsourcing, czy
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wykonawca został wybrany w przetargu,  konkursie, czy z wolnej ręki.
Jaki jest koszt tej usługi, jak nazywa się  wybrana firma. 

11. Strata za rok 2014 wyniosła ponad 200 tys zł,  narastająco wynosi
prawie 1 300 tys zł, jakie były przyczyny strat, tzn.  czy są wynikiem
niegospodarności, czy zwykłą stratą na działalności. W jaki  sposób
zarząd PZTS ma zamiar pokryć ta stratę, tym bardziej że z roku na rok 
jest ona większa, a nie widać działań poprawiających finanse PZTS. 

12. W myśl art. 39 ust. 2 ustawy o rachunkowości jednostki  dokonują
biernych rozliczeń międzyokresowych kosztów w wysokości 
prawdopodobnych zobowiązań przypadających na bieżący okres
sprawozdawczy,  wynikających w szczególności:
  1) ze świadczeń wykonanych na rzecz  jednostki przez kontrahentów,
jeżeli kwotę zobowiązania można oszacować w  sposób wiarygodny;
  2) z obowiązku wykonania związanych z bieżącą działalnością
przyszłych  świadczeń wobec nieznanych osób, których to świadczeń
kwotę można oszacować,  mimo że data powstania zobowiązania nie
jest jeszcze znana:
  PZTS wykazuje w tej pozycji prawie 4 000 tys. zł, proszę wymienić o
jakie to przyszłe zobowiązania chodzi i w  jakiej wysokości.

13. PZTS ma prawo do wprowadzenia licencji sportowych,  jednakże
statut PZTS ogranicza działalność PZTS do współzawodnictwa na
poziomie  centralnym, oraz do tzw. Grand Prix. Oznacza to, że system
licencji może funkcjonować  tylko na poziomie zarządzanym przez
PZTS. W sezonie 2014/2015 wydano ok. 10 500  licencji zawodniczych,
z tego w rozgrywkach centralnych zarządzanych przez PZTS  brało
udział ok. 2000 zawodników, oznacza to, że dla 8500 zawodników był
to  dokument zbędny, gdyż na poziomie współzawodnictwa
okręgowego które nie podlega  pod zarząd PZTS ten dokument jest
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zbędny, gdyż w wielu okręgach zgodnie z ich  statutem kluby
członkowskie maja prawo uczestniczyć w rozgrywkach jako członek 
stowarzyszenia, a nakładanie na nich dodatkowych obciążeń
finansowych, czy  organizacyjnych jest niezgodne ze statutem ich
okręgów. Na jakiej podstawie  PZTS nakłada obligatoryjny obowiązek
licencyjny na kluby i zawodników, gdy jest  to niezgodne ze statutem
PZTS i statutami niektórych okręgów. Na jakiej  podstawie PZTS
przekazuje część przychodów uzyskanych z wydanych licencji 
okręgom, czy w tej sprawie zawarł umowy z okręgami. Koszt wydania
licencji  zawodniczej obejmuje także ubezpieczenie NW, z zasad
obowiązujących przy  wydawaniu licencji zawodniczych wynika, że nie
jest to ubezpieczenie  dobrowolne, ale obowiązkowe, ponadto nie są
znane warunki ubezpieczenia, i  warunki korzystania z niego, czy też
możliwości rezygnacji z tego  ubezpieczenia. Czy PZTS jako
organizator współzawodnictwa sportowego na  poziomie centralnym
jest ubezpieczony, i czy jego ubezpieczenie obejmuje  zdrowie
zawodników, szkody wyrządzone uczestnikom współzawodnictwa
sportowego  tak fizycznym jak i prawnym. Proszę o wskazanie
ubezpieczyciela, i treść polisy  ubezpieczeniowej we wszystkich
przypadkach o którym wspomniałem powyżej.

Krzysztof Piwowarski 

Ps. Panie prezesie Waldowski prosimy bardzo o odpowiedź na zadane
pytania. Choć jak mniemam nie zniży się pan do odpowiedzi dla
maluczkich, a co dopiero dla tak znienawidzonego portalu. Portalu,
który śmie publikować wypowiedzi osób antysystemowych i myślących
inaczej. A fe pewnie mówicie. Prawdziwi ludzie władzy pokornie
wsłuchują się w głos ludu. Ale dla was głos ludu to wołanie oszołomów i
nawiedzonych. Ale już wolę być nawiedzony inaczej, niż promować tzw.
wasze prawdy.
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Zbyszek Stefański
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